

English



June 23, 2024

It's hard to believe that this is a debut album, "Guidance And Gratitude" sounds as if ZACHARY "Zach" FINNEGAN has been working with his colleagues for decades. The trumpeter and flugelhorn player from Chicago has played in the BUDDY RICH BIG BAND, the ALAN GRESIK SWING ORCHESTRA and the BLUESHIFT BIG BAND, among others, and has performed worldwide from Madison Square Garden to São Paulo, and has shone with his ensembles at countless jazz festivals. FINNEGAN made a name for himself both as a band leader and as a sideman in the hip hop/jazz fusion formation CLINT BREEZE AND THE GROOVE - all of these experiences can be heard on "Guidance And Gratitude". The nine tracks on this album are the result of FINNEGAN's reflections on the last nine years as a musician, leader and sideman. Together with Lenard Simpson III (as, ss), Matt Gold (g), Julius Tucker (p), Ethan Philion (b) and Camila Mennitte Pereyra (dr), as well as a string quartet on three tracks, a work was created that shows all facets of this exceptional musician. From fusion to contemporary, variety is a top priority here, tracks like "The Angel Tribute" could come from a film soundtrack, "Urban Motion" is almost rocky... Variety is a top priority, but never gives the impression of randomness. A very nice release and a wonderful debut - highly recommended! (Shifting Paradigm Records) TheRealPal

***** = brilliant / ***** = phenomenal / ***** = optimal / **** = normal / *** = trivial / ** = banal / * = catastrophic

German



23. Juni, 2024

Kaum zu glauben, dass es sich hier um ein Debütalbum handelt, „Guidance And Gratitude“ klingt, als würde ZACHARY „Zach“ FINNEGAN schon seit Jahrzehnten mit seinen Mitstreitern zusammenarbeiten. Der aus Chicago stammende Trompeter und Flügelhornist spielte u.a. in der BUDDY RICH BIG BAND, dem ALAN GRESIK SWING ORCHESTRA und der BLUESHIFT BIG BAND, trat vom Madison Square Garden bis São Paulo weltweit auf, und brillierte mit seinen Ensembles auf unzähligen Jazz-Festivals. FINNEGAN machte sich sowohl als Bandleader als auch als Sideman der HipHop/Jazz-Fusion-Formation CLINT BREEZE AND THE GROOVE einen Namen - all diese Erfahrungen sind auf „Guidance And Gratitude“ hörbar. Die neun vorliegenden Tracks sind das Ergebnis FINNEGAN'scher Reflexion der letzten neun Jahre als Musiker, Leader und Sideman. Gemeinsam mit Lenard Simpson III (as, ss), Matt Gold (g), Julius Tucker (p), Ethan Philion (b) und Camila Mennitte Pereyra (dr), sowie einem Streichquartett auf drei Tracks entstand ein Werk, das alle Facetten dieses Ausnahmemusikers aufzeigt. Von Fusion bis Contemporary wird hier Abwechslung großgeschrieben, Tracks wie „The Angel Tribute“ könnten aus einem Film-Soundtrack stammen, bei „Urban Motion“ wird's beinahe rockig... Abwechslung wird groß geschrieben, wobei aber nie der Eindruck von Beliebigkeit entsteht. Eine sehr schöne Veröffentlichung und ein wunderbares Debüt - sehr empfehlenswert! (Shifting Paradigm Records) TheRealPal

***** = genial / ***** = phänomenal / ***** = optimal / **** = normal / *** = trivial / ** = banal / * = katastrophal